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Abstract (en)
[origin: WO9005372A1] An alphanumeric keyboard comprises a plurality of key-operated switches (14, 16) and a cover frame (22) which covers the
switches (14, 16) with dogs (24) for key rams (26) connected to key buttons (28) which fit onto the dogs (24). At least one key is associated with at
least two switches (14, 16) and with a key button (28) which fits over at least two dogs (24). At least one ram (26) of these keys is mounted on the
key button (28) and can be adjusted parallel to the direction of operation of the keys.

Abstract (fr)
Un clavier alphanumérique comporte une pluralité de commutateurs (14, 16) actionnables par des touches et un cadre de couverture (22), qui
recouvre les commutateurs (14, 16) et comporte des bouts pilotes (24) pour des poussoirs de touche (26) reliés avec des tétes de touche (28) qui
s'inserent sur les bouts pilotes (24). Dans ce clavier, au moins une touche correspond a au moins deux commutateurs (14, 16) avec une téte de
touche (28) qui s'insére sur au moins deux bouts pilotes (24), au moins un poussoir (26) de cette touche étant positionné sur la téte de touche (28)
de maniére a pouvoir se déplacer parallelement a la direction de la touche.
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